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Onderwerp Basisschool St. Laurentius.

Geachte fractie,

U heeft op 30 november 2015 vragen gesteld conform artikel 40 Reglement van Orde. De
vragen hebben betrekking op besluitvorming omtrent sluiting van basisschool St.
Laurentius Swartbroek. In deze brief geven wij onze antwoorden op uw vragen.

Voorafgaand willen wij ons verontschuldigen voor een latere beantwoording dan
gebruikelijk. Dit komt omdat wij de communicatie van het besluitvormingsproces van het
schoolbestuur niet wilden doorkruisen.

Vraag 1:
Is het juist dat Meerderweert het onderwijs in basisschool Swartbroek wil beëindigen?

Antwoord:
Er is een besluit genomen dat basisschool St. Laurentius op 1 augustus 2Ot7 fuseert met
de St. Joannesschool in Tungelroy tenzij er bij de start van het schooljaar2OLT-20L8 35 of
meer leerlingen zijn ingeschreven en deelnemen aan het onderwijs op basisschool St.
Laurentius. Dit ondergrens-aantal van 35 leerlingen zal op 1 februari 2017 reëel in beeld
dienen te zijn. Waarbij een doorgroei naar tenminste 40 leerlingen in de jaren erna,
onderdeel uitmaakt van het besluit.

Vraag 2:
Heeft Meerderwee¡t met u overleg gevoerd?

Antwoord:
Meerderweert heeft in het voortraject overleg gevoerd over het opstarten van een
werkgroep om e.e.a. te onderzoeken. Na rapportage van deze werkgroep is er overleg
geweest over een mogelijk voorgenomen standpuntbepaling.
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Vraag 3:
Zo ja, wat is uw reactie (geweest) op het voornemen van Meerderweert?

Antwoord:
We hebben het schoolbestuur opgeroepen zijn standpunt omtrent fusie uiterst zorgvuldig
te bepalen en daarbij alle relevante aspecten te betrekken. De school is een plaats van
sociale cohesie en ontmoeten. Door het mogelijk wegvallen van de school zal het
ontmoeten op en rondom de St. Laurentiusschool wegvallen en de cohesie ¡n het dorp
onder druk komen staan. Daarnaast speelt het punt van mogelijke kapitaalvernietiging,
gelet op het relatief nieuw in gebruik genomen schoolgebouw.

Vraag 4:
Deelt u onze mening dat sluiting van de school de leefbaarheid in Swartbroek sterk onder
druk gaat zetten?

Antwoord:
De school is een plaats van sociale cohesie en ontmoeten. Sluiting van de school zal de
cohesie en leefbaarheid onder druk zetten.

Vraag 5:
Wat zijn de effecten van een eventuele sluiting in Swartbroek op de gemeentelijke
inkomsten (huurinkomsten zullen immers wegvallen)?

Antwoord:
De gemeente ontvangt via de algemene uitkering een bedrag per leerling. Uitgangspunt is
dat de leerlingen elders op een school binnen Weert worden ingeschreven.
Voor wat betreft het gebouw zijn investeringen gedaan en is in overleg met partijen in het
dorp een constructie gevonden in beheer. Het schoolgebouw wordt tegen beschikbaar te
stellen normvergoedingen door het schoolbestuur beheerd door een beheersstichting.
Deze stichting voert ook beheer over de multifunctionele accommodatie. Deze combinatie
heeft voordelen in schaalgrootte. Bovendien wordt de multifunctionele accommodatie
gebruikt door de school.
Het eventueel sluiten van de school betekent zeker dat er een druk komt te liggen op de
vastgelegde uitgangspunten van beheer en exploitatie van de accommodatie.

Indien onderwijs geen gebruik meer maakt van het schoolgebouw wordt het gebouw op
die manier aan de bestemming van onderwijs onttrokken. Samen met alle betrokkenen
zullen inspanningen worden verricht om een herbestemming te vinden voor het
onderwijsgebouw.

Vraag 6:
Bent u bereid om met Meerderweert - als belangrijke partner in het kader van
leefbaarheid - het gesprek aan te gaan om te bezien welke niet-financiële beweegredenen
er zijn om de school in Swa¡tbroek niet te sluiten?

Antwoord:
Dit overleg is reeds gestart. De eerste bespreking in dit kader heeft plaatsgevonden. Wij
zullen de komende periode de ontwikkelingen nauwgezet blijven volgen. Dat doet
overigens niet af aan het primaat van het schoolbestuur in deze; dát besluit over fusie.

Voor de manier waarop het besluit tot stand komt en uitgevoerd gaat worden, vastgelegd
in de zg. FusieEffectRapportage (FER), is instemming van beide medezeggenschapsraden
noodzakelijk.
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Vraag 7:
Hoe ziet u de relatie met het op te stellen voorzieningenplan voor Swartbroek en op welke
termijn gaat u, in deze urgente situatie, die vergelijkbaar is met de toestand in
Altweerterheide, hierover het overleg aan met de gemeenschap van Swartbroek?

Antwoord:
Over het voorzieningenplan Swartbroek is in de tweede helft van 2014 ambtelijk overleg
gevoerd met de eigenaren/beheerders van beschikbare accommodaties die een sociaal-
maatschappelijke functie vervullen. De verkregen informatie wordt op dit moment, samen
met de actuele ontwikkelingen, vertaald naar een concept-voorzieningenplan waarbij
meerdere scenariot worden uitgewerkt. Sluiting van de St. Laurentiusschool en de in dat
geval noodzakelijke herschikking van maatschappelijke voorzieningen is een van de
scenario's. Afstemming van het concept-voorzieningenplan met de gemeenschap van
Swartbroek is voorzien in het tweede kwartaal van dit jaar.

Vraag B:
Hoe is het vooruitzicht voor de basisscholen van Tungelroy en Altweerterheide en welke
inzet hiervoor is van het college te verwachten?

Antwoord:
Vooralsnog zijn de prognoses van Tungelroy en Altweerterheide naar een toekomst vrij
constant. Wij hebben (nog) geen signaal ontvangen dat het voortbestaan van deze
zelfstandige scholen onder bestaande regelgeving op enigerlei wijze ter discussie staat.
De gemeente is over onderwijs en huisvesting voortdurend in overleg met de
schoolbesturen. Specifiek voor Altweerterheide geldt dat, gezien de dreigende sluiting van
De Paol, momenteel wordt gekeken naar een bredere maatschappelijke inzet van het
schoolgebouw op termijn. Bij dit proces zijn de dorpsraad Altweerterheide, Stichting
Verbreding Basisschool Altweerterheide, schoolbestuur Eduquaat, schooldirectie
basisschool Sint lozef en gemeente betrokken.

Wij gaan er vanuit dat hiermee uw vragen voldoende zijn beantwoord

Met vriendelijke groet,
burgemeeste n wethouders,

M.H.F pen mans
gemeentesecretaris

Bijlage(n) : Informatiebrief gericht aan verstrekt op 6 januari 2016.

A.A.M
burge
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lvleerderWeert

St.Laurentius en Joannes voorlopig zelfstandig verder.

Rekening houdend met de belangen van alle partijen en na het afwegen van risico's,
kansen en bedreigingen, heeft de Raad van Bestuur van Meerderweert besloten om
basisschool St.Laurentius in Swartbroek en basisschool Joannes in Tungelroy onder
voorwaarden zelfstandig te laten doorgaan. Dit besluit is tot stand gekomen na intensief
overleg met de schoolteams, de medezeggenschapsraad, de dorpsraad en de Weerter
politiek.

Dit betekent dat de beide scholen, tenminste in het schooljaar 2OI6-2OL7
zelfstandig door kunnen gaan.

Een en ander zal voor beide scholen alleen gerealiseerd kunnen worden als we uit
kunnen gaan van een continuering van de huidige regelgeving. Met name het recht op
de kleine scholentoeslag dat vanuit financieel oogpunt noodzakelijk is.

Al jaren verkeren beide basisscholen in Swartbroek en Tungelroy onder de in Weert
geldende formele opheffingsnorm van 93 leerlingen. De door het schoolbestuur gewenste
ondergrens qua leerlingaantal bedraagt echter 60 (dat geeft onder de huidige wettelijke-
en financiële condities de mogelijkheid om nog 4 groepen te formeren). Tungelroy
voldoet hier nu, en volgens de prognoses ook in de toekomst, aan.

Het absolute minimum van 40 leerlingen (3 groepen) is de ondergrens die MeerderWeert
hanteert. Swartbroek voldoet nu zelfs niet aan deze ondergrens. Desondanks heeft de
Raad van bestuur van Meerderweert besloten om het zelfstandige onderwijs op
Swartbroek nog een serieuze kans te geven. Daarvoor is een absoluut minimum aantal
leerlingen van 40 op termijn echter een voorwaarde. Dit aantal zal als ondergrens voor
een duurzame zelfstandige doorstart gehanteerd gaan worden.

Basisschool St. Laurentius krijgt daarom de gelegenheid en de kans om dit absolute
minimum van 40 leerlingen binnen twee schooljaren na het huidige schooljaar te
realiseren. Dit moet een half jaar voor de start van het schooljaar 2OL7-2OLB (op L

februari 2Ot7) voldoende zeker zijn. Het tijdpad ziet er dan als volgt uit:

In het schooljaar L6/t7 zelfstandige voortgang; formatie op basis van de teldatum 1-
10-2015
Op 1 februari 2077: Zicht op 35 leerlingen bij de start van schooljaar t7/LB, met een
doorgroeiperspectief naar 40 of meer leerlingen vanaf schooljaar tB/L9.

Mocht dit scenario op 7 februari 2O77 niet gehaald worden, dan fuseert
basisschool St, Laurentius per 7-8-2077 met de Joannesschool in Tungelroy.

Voor verdere toelichting en vragen of voor de concrete tekst van het besluit, verwijzen w¡j naar de directeur
van de school, of naar het secretar¡aat van het bestuurskantoor. Een en ander zal in de komende maanden
verder uitgewerkt gaan worden.


